

親愛的客戶：

**關於：財務匯報局交易徵費於 2022 年 1 月 1 日起開始徵收**

參照政府在2019年5月17日憲報刊登的《〈2019年財務匯報局（修訂）條例〉（生效日期）公告》。

由2022年1月1日起，證券買賣雙方須繳付每宗交易金額0.00015%的財匯局交易徵費（計至最接近的仙位數）予財務匯報局。

如有任何查詢，歡迎致電(852)3575-1300 與客戶服務部聯絡。

邦盟滙駿證券有限公司 謹啟

2021 年 11 月 5 日

此乃電腦編制無需人員簽署。

5<sup>th</sup> November, 2021

Dear Clients,

**Re: Financial Reporting Council will begin collecting levies from 1 January 2022**

References are made to the Government's announcement on the Gazettal of Financial Reporting Council (Amendment) Ordinance 2019 (Commencement) Notice on 17<sup>th</sup> May 2019.

Payment of levies payable by sellers and purchasers of securities to the Financial Reporting Council ("FRC Transaction Levy") will commence on 1<sup>st</sup> January 2022.

FRC Transaction Levy is calculated at 0.00015% per side of the consideration of a transaction (rounded to the nearest cent).

If you have any queries, please contact our Customer Service Department at (852)3575-1300.

Yours sincerely,

BMI Securities Limited

**This is computer printout, no signature is required.**